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حضور تیم های بدهکار و درگیر با مسائل مالی باعث تزلزل در لیگ برتر می شود

جای یک برنامه کم حاشیه که بیشتر به خود والیبال بپردازد در تلویزیون خالی است

حضور تیم های بدهکار و درگیر با مسائل مالی را 
عاملی برای تزلزل لیگ برتر والیبال می داند. پوریا 
فیاضی از جمله بازیکنانی است که سال گذشته 
به دلیل عدم پایبندی مالی 
باشگاه پارسه به بازیکنان و 
منحل شدن این تیم ضربه 
خورد. هرچند که او امسال 
در قالــب بازیکن پیکان به 
لحاظ مالی مشکلی 

ی  ا بــر
در  حضور 
ندارد  لیگ 
ولی معتقد 
آنچه  است 
ی  یه هــا پا
تیــم ملــی را 
می کند،  مستحکم 
و  سالم  لیگی  داشتن 
نرمال اســت. فیاضی 
در واکنــش بــه 
شدن  برجسته 
در  حاشیه ها 
در  والیبــال 

مصاحبه با خراســان تاکید کرد در شان والیبال 
ایران نیســت که بگوییم حاشــیه ها پررنگ تر از 

مسائل فنی است. 
 از شــرایط خودتان در لیگ برتر امسال 

راضی هستید؟
بعد از رفع مصدومیت ســنگینی که داشتم سال 
گذشــته در ترکیب تیم پارسه برای لیگ برتر به 
میدان رفتم که متاسفانه اسپانسر تیم ما را اذیت 
کرد و سال خوبی نداشتیم. امسال اما خدا را شکر 
با پیکان قرارداد خوبی امضا کردم و خوشــحالم 
که در ترکیب این تیم قدرتمند و با ســابقه قرار 

گرفته ام. 
 پیکان شــروع خوبی در لیگ امســال 

نداشت...
بله. لیگ را بد شروع کردیم آن هم به این خاطر 
که تغییرات زیادی داشتیم، ملی پوشان دیر به تیم 
اضافه شدند و ناهماهنگ بودیم، البته مقداری هم 
بدشانس بودیم و 3 باخت متوالی نصیبمان شد اما 
همانطور که قول داده بودیم موفق شدیم به بازی 
برگردیم؛ آن هم با کسب 4 برد متوالی. امیدوارم 

در ادامه لیگ رفته رفته بهتر شویم. 
 چه عاملی باعــث قطع همکاری لیبرمن 

پشت خط زن کلمبیایی با پیکان شد؟
لیبرمن انســان فوق العاده ای است. او بازیکن 
بدی نبود ولی متاسفانه نتوانست آنطور که 
باید و شــاید در ترکیب تیم پیکان جا 
بیفتد و مثمرثمر باشد. او تعامل خوبی 
با باشگاه داشت و طبق بندهای موجود 
در قراردادش از باشگاه پیکان جدا شد. 
در حــال حاضر تیم پیــکان یک بازیکن 
خارجی دیگر بــه نام کی فان دیک از هلند جذب 
کرده. او بازیکن بسیار با کیفیتی است و احتمالا 
با صلاحدید کادر فنی از هفته آینده برای پیکان 

بازی خواهد کرد. 
 شما از جمله بازیکنانی هستید که سال 
گذشته به دلیل بی نظمی  مالی برخی تیم ها 
در لیگ و کوتاه آمدن ســازمان لیگ در 
اجــرای قانون ضربه خوردیــد. چه نظری 
درخصوص تیم هایی که امسال با مشکلاتی 
شبیه به پارســه وارد لیگ شدند، دارید و 
نحوه برخورد سازمان لیگ با آن ها را چطور 

ارزیابی می کنید؟
من سال گذشته هم گفتم که اگر ما می خواهیم 
تیم ملی سالمی داشته باشیم باید شرایط کاملا 

نرمان باشد. یعنی ما 8، 10، 12 یا نمی دانم 9 تیم 
با کیفیت داشته باشیم که در بهترین شرایط به 
بازیکنان خود رسیدگی کنند تا بازیکنان بتوانند 
با اطمینان خاطر و فکــر راحت در زمین مبارزه 
کنند. نه این که یــک بازیکن با هزار دغدغه وارد 
زمین شــود و در طرف مقابل او بازیکن دیگری 
که همیشه پولش را به موقع دریافت کرده با تمام 
قــدرت این بازیکن را مغلوب کند. این نمونه یک 
شرایط آنرمال اســت. حتی در بعضی از بازی ها 
می شــد به راحتــی از صورت برخــی بازیکنان 
خواند که رمقی برای بازی ندارند که این مسئله 
به نحوه روحیه دهی و حمایت اسپانســر و باشگاه 
برمی گردد. امیدوارم شرایط همه باشگاه ها در لیگ 
برتر والیبال حرفه ای شود و ما بتوانیم لیگ سالمی 

داشته باشیم. 
 به نظر شــما در لیگ برتر امسال تیمی 
هست که در ادامه به سرنوشت پارسه دچار 

شود؟
هنوز در اســتارت لیگ هستیم و نمی دانم وعده 
و وعید سایر باشــگاه ها به بازیکنانشان چه بوده. 
بالاخره هر بازیکنانی قراردادی می بندد و نسبت 
به آن قرارداد با باشگاهش پیش می رود. امیدوارم 
مســئولان و افرادی که وارد ورزش می شوند این 
مسئله را درک کنند که باید به روح ورزش احترام 
بگذارند و در کنار ورزشکاران باشند نه این که فقط 
برای کســب نام وارد عرصه تیم داری شوند. این 
مسئله باعث می شود درنهایت ما در همه رده های 
سنی تیم ملی قوی داشته باشیم؛ ضمن این که ما 
در حال حاضر بازیکنان جوان فوق العاده ای داریم 
که دارند برای لیگ برتر بازی می کنند. فدراسیون 
زحمت می کشد، اسپانسر پیدا می کند، نوجوانان 
بازی کرده و از نظر سطح حرفه ای رشد می کنند، 
به تیم ملی می رســند اما در این بین یک سری از 
باشگاه ها با پیش آوردن برخی مسائل بازیکنان را 
اذیت می کنند که درنهایت این مســئله موجب 
متزلزل شــدن لیگ برتر می شــود. با این حال 
امیدوارم همه در کنار هم یک لیگ پویا باکیفیت 

و با حداقل مصدومیت را برگزار کنیم. 
 بعضــی معتقدنــد انگار جامعــه دچار 
والیبال زدگی شــده آن هم بــه این دلیل 
که امسال فضای اســتقبال تماشاگران در 
مقایسه با 2 سال گذشته اصلا قابل مقایسه 
نیست. به عنوان یک بازیکن چنین چیزی را 
حس کرده اید و اگر این حس را دارید، چه 

دلیلی برای آن متصورید؟
ببینید تیم ملی بزرگسالان ما امسال تاریخ ساز شد، 
تیم ملی نوجوانان قهرمان جهان شد، جوانان مان 
جزو 5 تیم برتر جهان شــد و امیدها جزو 6 تیم 
برتر دنیا بود. این  نتایج همه نشــان می دهد که 
والیبال ایران یکی از سال های پرفروغ خود را طی 
کرده است. اما به نظر من وقتی شما می خواهید 
ســالن پر از تماشاگر داشته باشید باید در زمینه 
تبلیغات بسیار خوب و درست حرکت کنید. نصب 
بنر در ســطح شهر و تبلیغات تلویزیونی می تواند 
کمک کننده باشد. در حال حاضر خانه والیبال در 
مرکز شهر واقع شده و اگر حتی یک بنر در خیابان 
زده شود و در خصوص بازی  که قرار است برگزار 
شود اطلاع رسانی شود، فکر می کنم افراد زیادی 
هســتند که بخواهند حتی برای اســتراحت هم 
که شده، بیایند و یک بازی والیبال نگاه کنند. از 
طرفی من فکر می کنم جای یک برنامه تلویزیونی 
که کم حاشیه باشد و بیشتر به خود والیبال بپردازد 
در یکی از 6 شبکه تلویزیونی ما خالی است. فکر 
می کنم فقط تبلیغات کم عامل کم شدن استقبال 
تماشــاگران از والیبال است؛ همین. وگرنه ما در 
والیبال همه چیز داریم و تیم بزرگسالان مان هم 
سوم دنیا شده. الان آکادمی ملی والیبال پر است 
از علاقه مندان به این رشــته و جای خالی برای 

ثبت نام نیست. 
برنامه  انتظار ســاخت یــک   در حالی 
تلویزیونی کم حاشیه از والیبال را دارید که 
علاوه بر کارشناسان، برخی مربیان والیبال 
هم مدعی هستند حاشیه های والیبال بیشتر 

از مسائل فنی آن شده...
من که طی چند هفته اخیر حاشیه ای در والیبال 
ندیدم. البته ممکن اســت 2 جر و بحث زیر تور 
اتفاق بیفتد که رســانه ها به آن می پردازند. همه 
جای دنیا هــم اتفاق می افتد. اما این که بخواهیم 
بگوییم حاشــیه های والیبــال پررنگ تر از نکات 
فنی آن اســت، در شان کشــوری که تیم ملی 
بزرگســالانش در رده سوم دنیا قرار دارد، نیست. 
من فکر می کنم چون اسپانســرها کمتر شده اند، 
بازیکنان در تیم ها فشــرده شــده و متعاقب آن 
تیم هــای حاضر در لیگ بســیار قوی شــده اند. 
بنابراین لیگ امسال بسیار قوی شده، طوری که 
تیــم بزرگی مثل پیکان این لیــگ را با 3 باخت 
شــروع کرده. پس این لیگ، یک لیگ قوی و کم 

حاشیه ای است.

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999فیاضی: حاشیه های والیبال پررنگ تر از نکات فنی نیست!
***

 با سلام و خداقوت، چرا روزنامه خراسان حق ما مردم خراسان رو نادیده 
مي گیرید؟ چرا همش صحبت اســتقلال و پرسپولیس مي کنید؟ چرا از 
تیم هاي مشــهدي حمایت نمي کنید؟ چرا مسئولان با نام سیاه جامگان 
مخالفــت کردن؟ شــما لطف کنید به مســئولان فوتبــال در پایتخت 
بفهمونید که میلیون ها خراســاني عاشق نام و تیم ابومسلم هستن. شما 
هم از خراســاني ها پشــتیباني کنید بهتره تا این که هر روز از استقلال و 

پرسپولیس در صفحه ورزشیتون تیتر بزنید، واقعا خجالت داره.
 امیدوارم حریفان کشــتی گیران  آزاد و فرنگی  کشورمان  چغر و بد بدن 

  نباشند!
 با ســلام خدمت تمام فوتبال دوستان میهن اســلامي عزیزم؛ روزنامه 
وزین خراســان از شــما تمنا دارم براي افکاری امثــال بنده بفرماییدکه 
هزینه هاي تیم هاي ســرخابي که دولتي هســتند به عهده کیست چون 

مدتي  ورد زبان عده اي از هموطنان شده با تشکر.
 خراسان پرسپولیسی بدجور به ســمت قرمز غش کردی. امیدوارم یه 
چیزی گیرت بیاد. هر روز خراســان می خرم، هر روز در صفحه ورزشــی 

بی عدالتی به استقلال می بینم.
 آیا بهتر نیســت ترس تیم ملی فوتبال از تیم های بزرگ و متوسط دنیا 
در مســابقات تدارکاتی بریزه تا مســابقات جام جهانی؟! اگر والیبال هم 
به خاطر تــرس از باخت با تیم های بزرگ روبه رو نمی شــد امروز هرگز 
والیبالیست های ایرانی به این ســطح نمی رسیدند. این بزرگ نمایی های 
بــرد تیم های رده چندمی فوتبال دنیا نه تنها ظلم به تیم ملی که به کل 

فوتبال ایرانه.
 آقای شــفر شما با بســتن قرارداد خودت و بستن هر روز یک قرارداد 
جدید دستیار جدید و اسکان دادن خودت و آن ها هر کدام در یک منزل 
جداگانــه با هزینه دلار ها از جیب مردم، همین مردم زلزله زده ایران دین 
خودت را ادا کردی. چطور عزادار هستی؟ اگه راست می گویی قراردادت 

یا بخشی از قراردادت را به مردم ببخش. 

استعفای ژیوکوف از سرمربی گری سایپا
میروسلاو ژیوکوف، سرمربی بلغارستانی تیم  والیبال سایپا به دلیل کسب 
نتایج ضعیف از ســمت خود کناره گیری کرد.   سایپا با هدایت این مربی 
بلغاری تا هفته هفتم 3 برد و 4 شکســت را کســب کرد و با 9 امتیاز در 
رده هشتم جدول رده بندی قرار گرفت.  این در حالی است که مدیران این 
تیم در فصل جاری با به خدمت گرفتن ســتاره هایی همچون امیر غفور 

در پی ایستادن بر روی یکی سکو های برتر لیگ هستند.  

رحیمی سرپرست ایران در اندونزی شد
نخستین نشست سرپرستان کاروان تیم های شرکت کننده در بازی های آسیایی 
21 تا 23 آذرماه در اندونزی برگزار می شــود که در این نشست ورزشگاه های 
محل برگزاری مسابقات به سرپرستان نشان داده خواهد شد. اصغر رحیمی که 
سرپرستی کاروان ایران در بازی های المپیک ریو را برعهده داشت قرار است به 
عنوان سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی 2018 آذرماه راهی اندونزی 

شود. وی در حال حاضر رئیس سازمان تیم های ملی است. 

زاویه نگاه شما

اخبار

احتمال همگروهی والیبال 
ایران با ایتالیا و آرژانتین 

یک ســایت آمریکایی پیش بینی کرد تیم ملی 
والیبال ایــران در رقابت هــای قهرمانی جهان 
2018 بــا ایتالیا و آرژانتین همگروه می شــود. 
به  گزارش  ایســنا، مراسم قرعه کشی رقابت های 
والیبال قهرمانی جهان 2018 در 30 نوامبر سال 
جاری)9 آذر( در فلورانس ایتالیا برگزار می شود. 
با توجه به قوانین فدراســیون جهانی والیبال در 
مورد قرعه کشی که پیش از رقابت های انتخابی 
اعلام شــده بود تنها یک قرعه کشی جزیی که 
تقریبــا نیمی از تیم های هر گروه را مشــخص 
می کند مد نظر است. رقابت های قهرمانی جهان 
در 4 گروه 3 تیمی برگزار می شــود که جایگاه 
3 تیم از هر گروه بر اســاس رنکینگ بین المللی 
معین می شــود. با بررســی قوانیــن و مدارک 
فدراسیون جهانی در این باره در حال  حاضر یک 
قرعه کشی احتمالی برای قهرمانی جهان 2018 

در نظر گرفته شده که به ترتیب زیر است.
گروه A: ایتالیا، آرژانتین و ایران

گروه B: بلغارستان، کانادا و فرانسه
گروه C: برزیل، روسیه و صربستان

گروه D: آمریکا، لهستان و ژاپن
این گروه ها با 3 تیم دیگر تکمیل می شود. 
12 تیــم دیگر در 3 دســته در 30 نوامبر 

قرعه کشی می شوند تا به گروه های بالا اضافه 
شــوند. دســته های قرعه کشــی به صورت زیر 

خواهد بود.
دسته 1: مصر، بلژیک، کوبا و استرالیا

دسته 2: فنلاند، چین، کره جنوبی و اسلوونی
دسته 3: هلند، تونس، پورتوریکو و کامرون

اوزان جدید و المپیکی کشتی 
آزاد و فرنگی اعلام شد

 اتحادیه جهانی کشتی در نامه ای به فدراسیون های 
ملی، اوزان رده های ســنی مختلف برای مسابقات 
سال 2018 و همچنین اوزان المپیکی کشتی آزاد 
و فرنگی را اعلام کــرد که مهمترین آن ها به این 
شرح اســت: رده سنی بزرگسالان، زیر 23 سال و 
جوانان: کشــتی آزاد: 5۷، 61، 65، ۷0، ۷4، ۷9، 
86، 92، 9۷ و 125 کیلوگرم )10 وزن(، کشــتی 
فرنگی: 55، 60، 63، 6۷، ۷2، ۷۷، 82، 8۷، 9۷ و 
130 کیلوگرم )10 وزن(. همچنین اوزان المپیکی 
کشتی به این شرح است: کشتی آزاد: 5۷، 65، ۷4، 
86، 9۷ و 125 کیلوگرم. کشتی فرنگی: 60، 6۷، 

۷۷، 8۷، 9۷ و 130 کیلوگرم.

گزارش

ویژه

یکی از بازیکنان باسابقه فوتسال صحبت های عجیبی از حضور جادوگران 
در تیم های لیگ برتر فوتســال مطرح کرد. به گزارش ایســنا، مدتی  است 
موضوع جادوگری در فوتبال مطرح شــده و شــاهدان اطلاعات عجیبی را 
درباره این مسئله رسانه ای می کنند. اما این پدیده ناپسند در فوتسال هم 
گریبان بســیاری از تیم ها را گرفته و حتی به قیمت نابودی یک تیم تمام 
شــده اســت. یکی از بازیکنان که ســابقه زیادی در تیم های لیگ برتری 
فوتســال دارد درباره جادوگری در تیم های فوتسال به ایسنا گفت: »موارد 
زیادی از دخالت جادوگران در تیم های فوتســال دیده ام. اســتفاده از این 
افــراد باعث نابودی بازیکنان بومی  تبریز و غیربومی ها شــد. مدیرعامل و 
مربیان به جای این که دنبال تاکتیک های روز فوتســال دنیا باشند، دنبال 
جادوگر رفتند و همه را نابود کردند.« او ادامه داد: »در بســیاری از تیم ها 
از جادوگر اســتفاده شده اســت؛ به خصوص در زمان حضورم در یکی از 
تیم های تبریزی، بهترین بازیکنان بومی در اختیارمان بود. تیم هایی مثل 
گسترش فولاد، بازرگانی و مس ســونگون به خاطر این موضوع بازیکنان 
بومی و یکی، دو غیربومی خود را نابود کردند.« این بازیکن سابق همچنین 
با اشــاره به یکی از کارهای جادوگر در تیم توضیح داد: »شب قبل از یکی 
از بازی هــا در اردو بودیم. یکی از اعضای کادر فنی که از جادوگر دســتور 
گرفتــه بود هنگام طلوع آفتاب ما را از خواب بیدار کرد و گفت 3 ناخن از 
دســت چپ و 3 ناخن از دست راســتتان بگیرید و سپس بخوابید. بعضی 
وقت ها هم ما را ســاعت 5 صبح بیدار می کــرد و می گفت این این دعا را 

بخوانیــد و بخوابید. هر کس هم نمی خواند از ترکیب تیم کنار گذاشــته 
می شــد. بعضی وقت ها هم دعایی می دادند تــا در جیبمان بگذاریم. البته 
من که اعتقادی به این چیزها نداشــتم و تا به حال به جز خدا از کســی 
کمــک نگرفته ام. در تیم های غیر تبریزی هم 2، 3 نفر همیشــه بودند که 
فقــط می آمدند دعا می خواندند و می رفتند.« او اضافه کرد: »هفته ای یک 
گوسفند قربانی می کردند. البته حکمت قربانی کردن آن ها با مسائل دینی 
متفاوت بود چراکه بعضی حیوانات دیگر را هم می کشــتند و در قبرستان 
خاکش می کردند. بــه یاد دارم خودکاری به ســرمربی تیم داده بودند و 
ســرمربی باید فقط با آن خودکار قبل از بازی فهرســت تیم را می نوشت. 
همین کارها را کردند که یکســری نابغه و پدیده های فوتسال محو شدند 
چون جادوگر می گفت فلان بازیکن خوش یمن نیست و مربی هم باید او را 
کنار می گذاشــت. اینطور بود که بهترین بازیکن را خانه نشین می کردند.« 
فوتسالیست سابق لیگ برتری افزود: »در این چند سال اتفاقات عجیبی به 
چشــم خودمان دیده ایم که اگر بخواهیم تعریف کنیم یک کتاب می شود؛ 
به عنوان مثال کاروان تیم با اتوبوس از تبریز به شــهر دیگری می رفت اما 
جادوگر با هواپیما جلوتر از ما می رســید و در سالن هم حضور داشت؛ به 
خصوص یکی از جادوگران که حســابی کارش گرفته بود و حتی شنیدم 
با تیم های لیگ برتر فوتبال هم رابطه داشــته اســت. با این حال آدم های 
کوچــک دنبال این چیزها می روند.« او همچنین اظهار کرد: »هنگامی که 
قبل از بازی می خواستیم از رختکن خارج شده و از زیر قرآن رد شویم باید 

آب زمزمی را که داخلش ورد خوانده شــده بود می خوردیم. همه هم باید 
از یک بطری می خوردند و سرمربی هم کنار ساقی می ایستاد. برخی اوقات 
هم برای این که جادوی تیم مقابل خنثی شود، از ورود افراد تیم حریف به 
رختکن جلوگیری می کردیم. یکی دیگر از اجبارهایی که می کردند، بستن 
دســتبند پارچه ای توسط چند بازیکن خاص بود.« او در پایان خاطرنشان 
کرد: »در هیچ یک از تیم های بزرگ دنیا از جادوگر اســتفاده نمی شــود. 
کاش افــرادی که دنبال این کارها رفته و پول بیت المال را هدر می دهند، 
به فکر ارتقای دانش خود باشند و عده ای جوان را به مرز نابودی نکشانند. 
امیدوارم دیگر شاهد چنین اتفاقاتی در هیچ یک از تیم های ورزشی ایران 

نباشیم.«

کامیون های انسانیت به مناطق زلزله زده رسیداز دفن حیوانات در قبرستان تا ناخن گرفتن در سحر
کامیون های انســانیت صبح پنج شنبه گذشته از طرف علی دایی به سمت مناطق زلزله زده حرکت کرد. 
حدود 100 کامیون که اجاره های آن ها از طرف دایی پرداخت شــد پر بود از آب معدنی و پتو و لباس 
گرم برای زلزله زده های کرمانشــاه و ســرپل ذهاب و... که تا شب به دست نیازمندان رسید. این حرکت 
عظیم نشان داد که انسانیت هنوز زنده است و در ثانی اگر امروز تختی نیست اما تختی ها هنوز هستند. 

انگیزه های یرکوویچ مقابل استقلال
ســیاه جامگان یک مهاجم خوب خارجی به نام گوران یرکوویچ دارد که از ســابقه بازی مقابل استقلال 
برخوردار است و حالا این مهاجم که اتفاقا در جمع آبی ها بد هم کار نکرده بود باید با تیم سابقش پیکار 
کند. سیاه جامگان البته تیم پرمهره و پرستاره ای نیست ولی آن ها امیدوارند با شکست دادن استقلال به 

وضعیت بحرانی خود در جدول پایان دهند. 

پرونده شجاعی و مسلمان بسته شد
2 بازیکنی که شانس داشتند به جام جهانی بروند یکی مسعود شجاعی بود و دیگری محسن مسلمان اما 
اتفاقاتی که افتاد و البته با درخشش سامان قدوس در خط میانی تیم ملی پرونده آن ها برای حضور در 
روسیه بسته شد. کی روش البته گفته هنوز بازیکنان شایسته فرصت دارند خودشان را به تیم ملی تحمیل 

کنند اما بعید است در مورد شجاعی و مسلمان اتفاق جدیدی رخ دهد. 

دایی 1/5 میلیارد به پرسپولیس تخفیف می دهد؟
علی دایی مدعی است که حدود 3 میلیارد از پرسپولیس طلب دارد ولی باشگاه پرسپولیس درصدد است 
تا حداقل نصف این مبلغ را از شهریار تخفیف بگیرد که البته بعید است دایی زیر بار برود چراکه او بارها 
اعلام کرده مالیات مرا بدهید چون بابت پول نگرفته باید مالیات بدهم اما باشگاه پرسپولیس توجهی نکرد. 

قرارداد دایی با پرسپولیس 3 ساله بود که البته سال آخر درخشان جانشین او شد. 

مشکلات استقلالی ها برای برگرداندن جباری
در باشــگاه اســتقلال عده ای می گویند جباری برگردد تا هم به خط میانی تیم سر و سامان دهد و هم 
ماجرای شــکایتش حل و فصل شود اما مشکل اینجاست که شفر هنوز به این بازیکن چراغ سبز نشان 
نداده و از طرفی لیست استقلال هم جا ندارد. البته نام جباری در لیست بود ولی با توجه به این که قرار 

است نیم فصل برزای و محسن کریمی برگردند کار مشکل تر از قبل می شود. 

سیاه جامگان- استقلال؛ حساس تر شد
یکی از جادوگران در برنامه 90 ادعا کرده بود که سال گذشته با سیاه جامگان کار می کرده و امسال که 
کار نمی کند این تیم به ته جدول چسبیده است! قضیه وقتی حساس تر می شود که بدانیم بر اساس اعلام 
کمیته اخلاق مدیر سیاه جامگان فعلا محروم است و این تیم دوشنبه هم با استقلال بازی دارد. صد البته 
هر اتهامی به مدیران تیم مشهدی نمی چسبد و کسانی که ادعایی را مطرح می کنند باید آن را ثابت کنند. 

بدون ویرایش جهت اطلاع

سارا اصلانی

 اطلاعات تکان دهنده از جادوگری
 در لیگ برتر فوتسال

ورزش همیشــه در کارهای خیر پیشــگام بوده، ســنت حســنه گلریزان 
یادگاری اســت که از گذشته های دور تا امروز رونق داشته و اهالی ورزش 
جمع می شدند تا دستی بگیرند و اشکی از گونه ای پاک کنند. حالا در زلزله 
کرمانشاه هم ورزشکاران پیشــگام کمک بودند، اولین محموله هایی که از 
استان های مختلف به کرمانشاه می فرستادند، کمک های اهالی ورزش بود، 
در خود کرمانشاه و در ســرپل ذهاب هم یک ورزشکار نماینده مردم شد 
تا با رئیس جمهور حرف بزند. روز چهارشــنبه گلریزان بزرگ ورزشــکاران 
در ورزشــگاه شهید شیرودی با اســتقبال کم نظیر ورزشکاران برگزار شد 
و کمک های قابل توجهی جمع آوری شــد تا به مناطق زلزله زده ارســال 
شــود. علی دایی در اقدامی بزرگ و قابــل تقدیر، نه تنها میلیاردها تومان 

کمک نقدی جمع کرد بلکه چندین کامیون جنس جمع آوری شــده برای 
زلزله زدگان ارســال کرد. کشــتی گیران و پهلوانان گوش شکسته که سال 
پیش در جریان جام جهانی کشــتی به میزبانی کرمانشــاه حماسه خلق 
کــرده بودند فورا اقلام مورد نیاز را جمع کردند و با خودشــان به مناطق 
زلزله زده بردند تا توزیع کنند. چقدر این اقدام رســول خادم و پهلوانانش 
برای مردم مصیبت زده کرمانشاه خوب و روحیه بخش بود. کیانوش رستمی 
و ساره جوانمردی مدال های با ارزش المپیک و پارالمپیک شان را به حراج 
گذاشــتند و خانواده ناصر حجازی کفش های تاریخی اسطوره آبی ها را در 
معرض فروش قرار دادند. تکواندوکاران، کاراته کاها، اتومبیل و موتورسواران، 
شناگران، تیراندازان و در یک جمله همه ورزشکاران متحد و یکصدا برای 

کمک به مردم زلزله زده آســتین ها را بالا زدنــد و مثل همه روزهایی که 
بــا قهرمانی ها و افتخارآفرینی هایشــان دل مردم را شــاد می کردند، حالا 
به کمک ها و همتشــان امید را در دل زلزله زدگان کاشــتند. استقلالی ها 
و پرسپولیســی ها محموله های بزرگی از لباس گرم و چادر و پتو ارســال 
کردند، ذوب آهنی ها بخشــی از قرارداد خود را به کرمانشاهی ها اختصاص 
دادند و باشگاه های دیگر هم به فراخور حال کمک های قابل توجهی کردند. 
مردم قدرشناس کمک های همه مردم و در کنار آن ها ورزشکاران هستند، 
این کمک ها ادامه دارد تا روزی که کرمانشاه با سرپل ذهاب و دالاهویش، 
با کرند و ازگله اش، با قصرشیرین و اسلام آبادش، با روستاهایی که زندگی 
را جریان می دهند و با مردمانی که مرزداران ما هستند دوباره ساخته شود.

علیداییمیلیاردیشد،اهالیکشتیحماسهآفرین گزارشی از کمک های اهالی ورزش به زلزله زدگان کرمانشاه
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